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Møteinnkalling     

Emne Styremøte   

Dato: 19.04.2022 Tid: 19:30  

Til Styrets medlemmer  Fra: Styrets leder  

Kopi    

Sted Idrettshuset, Hortemo    

Referat:     

Til stede: Aina, Kjetil, Torfinn, Tom, Michael, Renate, Stine 

Ikke til stede:  

Referent: Stine 

 
 
Fast post:  
 

Sak Ansvar 

Godkjenning av referat Styrets leder 

Ok  

Post – Styrets leder 

Mail fra markedsutvalget:  
Mail fra markedsføringsutvalget med informasjon om at medlemmene i 
markedsutvalget ønsker å trekke seg far sitt verv. Styret ønsker å 
invitere inn markedsutvalget til neste styremøte i mai 2022. Renate 
inviterer 
 
Macron klubbkveld 
Mail angående klubbkveld mandag 25. april. Informasjon blir lagt ut på 
Facebooksiden til Greipstad fotball. 
 
Invitasjon til skolene: 
Det er sendt ut invitasjon om fotball på alle skolene i bygda. Håper et 
kan komme rekruttering.  
 

 

Status sportslig -   

Herrelag 
Preben Flakk og Frode Utvaag trener herrelaget 
 
Junior 
De har hatt to av to seiere.  
 
G16 
Gå bra. Ole Kristian har med et par ekstra fra 2007. 
 
J 07/08 
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Bra start på sesongen.  
 
Barnelagene: starter sesongen denne uken.  
 
Sondre Olsen, dommer, kjøre dommerkurs for gutter-jemter 2009.  

 
 
Agenda:  
 

Saksnummer Sak Ansvar 

16/22 Ren idrett sertifisering   

Referat:  Finnes det risiko for at medlemmene i idrettslaget kan komme i kontakt med 
dopingmidler? Kartlegg risikofaktorer som idrettens særpreg, miljøet rundt, 
trenings- og ungdomskultur etc., og bruk dette som veiledning når dere skal 
utvikle handlingsplanen i steg fire. 
  
Kroppspress generelt – overskudd til å prestere på ulike arenaer. Hvordan skape 
robuste ungdommer?  
 
Signert erklæring 
«Vi erklærer herved at vi som Rent Idrettslag har et særskilt ansvar for å spre gode 
holdninger og kunnskap om antidoping gjennom klare mål og handlinger. 

Vi skal sammen ta ansvar for idrettslagets holdningsskapende arbeid, lage og 
gjennomføre en målrettet handlingsplan og jobbe for et sunt og dopingfritt miljø.» 

To tiltak som skal gjennomføres: 
Publiseres info på nettside/sos.medier 
Henge opp info i lokalene våre 

Styret bestiller banner som kan henges opp bak målene på banen.  
 

17/22 Kick off 2022  

Referat: Kjetil har tatt kontakt med Hege og Kristin om å gjennomføre Kick off 2022. Hege 
kan ikke 
Kristin har ikke gitt tilbakemelding 
Tønnes har ikke mulighet å få til noe dette året. Vil lage opplegg neste år.  
 
Styret bestemmer at Kick off utsettes inntil videre. 
 

18/22 Mobil på fellesturnering Danmark   

Referat: Flertallet i styret stemmer for at spillere kan ta med mobiltelefon til Danmark. 
Mobilen skal kun brukes en time pr. dag. Mobilen må ligge i klasserommet og det 
er spillerens eget ansvar når telefonen blir tatt med.  
 

 19/22 Forslag til støtte fra Gutter 2008  
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Referat: Gutter 2008 har meldt seg på Norway cup i år. De har søkt om støtte til dekke 
utgift for 5 trener/ledere til cupen.  
 
Styret vedtar å dekke 10.000,- til cupen. 
Laget får også 2000,- ekstra for hjelp med chips-dugnad.  
 
Styret ønsker fremover å dekker inntil 10.000,- med sommerturnering nummer 2 
for 11. lag.  
 

20/22 Forslag til støtte fra Jenter 2009 

Referat: Styret har fått mail fra j-09 om støtte til jakke fra Macron til alle jentene på laget. 
 
Styret ønsker å fremme jentefotballen i klubben. Styret ser at lik bekledning kan 
bidra positiv retning og ønsker å støtte laget med 400,- pr. spiller til laget. Jakken 
må være fra Macron. Vilkår er at klubben bestiller via Macron og at de har GIL logo 
på jakken. Egenandel pr. spiller er 200,-.  
 

21/22 Utstyr 

Referat Shorts/strømpe 
Styret støtter med shorts og strømper til alle spillere 2022.  
 
Drakter 
Trener må ta kontakt med styret hvis det er noen spillere har for små drakter.  

 Diverse 
 
Idrettsskadekurs 
Renate og Ole Kristian vil arrangere en kveld til trenere med tema for idrettsskader 
som tema. Renate melder tilbake datoer.  
 
Oppdatere årshjulet 
Renate oppdaterer årshjulet. Neste styremøte tirsdag 7. mai.  

  

 
 
 


